

Title (en)

Street guide post with integrated safety jackets

Title (de)

Straßenleitpfosten mit integrierten Warnwesten

Title (fr)

Délinéateur de route doté de gilets d'avertissement intégrés

Publication

EP 2428615 A2 20120314 (DE)

Application

EP 11179213 A 20110829

Priority

AT 15222010 A 20100914

Abstract (en)

The road guidance post comprises a hollow main portion (2) having a reflector and a cover cap (4) which is removable and/or openable. One or more luminous warning garments (5), particularly safety vests are filled in or removed with respect to the road guidance post, by removing or opening the cover cap. The cover cap is comprised of a pivotable flap (6) for facilitating easy filling or removal of the warning garments.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft einen Straßenleitpfosten (1), umfassend einen hohlen Korpus (2) mit zumindest einem Reflektor sowie eine Abdeckkappe (4). Um auf kostengünstige und platzsparende Weise Warnkleidungsstücke auf Straßen dezentral und allgemein zugänglich bereitstellen zu können, ist erfindungsgemäß vorgesehen, dass die Abdeckkappe (4) abnehmbar und/oder öffnbar ist und in dem Korpus (2) ein oder mehrere Warnkleidungsstücke, insbesondere Warnwesten (5), deponiert sind, welche durch Abnehmen oder Öffnen der Abdeckkappe (4) entnehmbar bzw. einfüllbar sind. Des Weiteren betrifft die Erfindung Verwendungen von Straßenleitpfosten (1) mit integrierten Warnwesten (5).

IPC 1-7

E01F 9/015

IPC 8 full level

E01F 9/619 (2016.01)

CPC (source: EP)

E01F 9/61 (2016.02); **E01F 9/617** (2016.02)

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

AT 509871 A4 20111215; **AT 509871 B1 20111215**; EP 2428615 A2 20120314; EP 2428615 A3 20160803

DOCDB simple family (application)

AT 15222010 A 20100914; EP 11179213 A 20110829